
Zápis z jednání školské rady konaného dne 7. 10. 2019 

Přítomni: 
Za rodiče: Marie Černá 

Mgr. Renata Němcová 
  Mgr. Roman Staněk 
Za zřizovatele: MUDr. Marek Bydžovský 
  Mgr. Hana Šimková 
Za pedagogy: Šárka Gebriánová 
  Mgr. Lucie Marhoulová 
Host:  Mgr. Libor Rygál, ředitel školy 

 
Omluveny: MUDr. Zuzana Kofferová 
  Mgr. Anna Polednová 
 

Projednávané body: 

1. Schválení výroční zprávy školy za rok 2018/2019: 
- výroční zpráva byla schválena všemi přítomnými členy školské rady bez připomínek. 

 
2. Podněty a dotazy členů školské rady: 

- otázka stravování bývalých zaměstnanců (pedagogů v důchodu) ve školní jídelně: za současné 
situace (kapacita jídelny, počet žáků i zaměstnanců školy) nelze spravedlivě zajistit pro 
všechny případné zájemce z řad bývalých pedagogů; 

- ředitelské volno na konec října / začátek listopadu nebude – pravděpodobně bude využito na 
konci školního roku z důvodu drobných stavebních úprav na části školy (výměna oken). 

- výchovné a vzdělávací problémy v jedné ze tříd na prvním stupni se intenzivně řeší ve 
spolupráci s etopedem. 
 

3. Aktuální informace o škole od ředitele školy: 
- ve škole chybí nejméně 2 učitelky pro první stupeň, učitelé chybí v celém regionu; 
- došlo k rozšíření možnosti parkování v okolí školy, je hojně využíváno i místo pro zastavení 

K+R – rodičům se zdůrazňuje, že na tomto místě se nesmí stát, je určeno pouze k zastavení 
a vystoupení/nastoupení osob. 
 

Příští jednání školské rady se uskuteční podle potřeby, jinak nejpozději v červnu 2020. 

 

Zapsal: Mgr. Roman Staněk 

 


